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5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
 
Ing. Gore: 
Akým spôsobom mesto určilo výšku predpokladanej hodnoty zákazky pre proces verejného 
obstarávania Verejné osvetlenie Trebišov – 1. etapa? 
 
Ing. Sabaková: 
Výšku predpokladanej hodnoty sme stanovovali na základe prieskumu trhu, ktorý bol 
realizovaný pracovníkmi oddelenia ešte pred vyhlásením verejného obstarávania a pred 
spracovaním svetelno-technickej štúdie. 
 
Ing. Gore: 
No, prepáčte, ale ako mohol byť uskutočnený prieskum, keď nebola svetelno-technická 
štúdia? Veď do vestníka ide hodnota predpokladanej výšky, predpokladanej zákazky a sú na 
to presné metódy a ja sa na tieto metódy pýtam, ktorá bola využitá, že sa dopracovalo mesto 
k nejakej čiastke, ktorú uviedlo do vestníka, keď vyhlásilo súťaž.  
 
Ing. Sabaková: 
Pri spracovaní rozpočtu ešte pred svetelno-technickou štúdiou sme robili prieskum trhu. 
K tomu bola daná aj správa, myslím, že to bola aj dosť podrobne rozobratá. Čo sa týka 
stanovenia predpokladanej hodnoty zákazky, ktorá bola zverejnená vo Vestníku verejného 
obstarávania tak, ako sme povedali minule, teda ako som povedala minule, len som bola 
potom trošku uvedená do nejakých nezrovnalosti. Stanovenie predpokladanej hodnoty 
vychádzalo zo spracovanej svetelno-technickej štúdie a bola tam uvedená hodnota, ktorú 
predpokladala svetelno-technická štúdia, teda bez DPH, tých 540 tis. eur aj nejaké drobné.  
 
Ing. Gore: 
Rozumiem tomu tak, že to bol nejaký rozpočet, ktorý bol potvrdený oprávnenou osobou? 
 
Ing. Sabaková: 
Súčasťou svetelno-technickej štúdie bol aj rozpočet, ktorý bol potvrdený oprávnenou osobou 
a podľa metodiky na základe ktorej sme stanovovali predpokladanú hodnotu, teda metodiku 
vydalo ministerstvo hospodárstva, tak sme mohli, tam sa uvádzalo, že predpokladaná hodnota 
zákazky sa stanovuje na základe rozpočtu.  
 
Ing. Gore: 
Ďakujem. 
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